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Brugerrådsmøde mandag den 31.01.2022 

Dagsorden: Bilag: Beslutning: 

 Brugerrådet 

konstituerer sig. 

 Formand: Claus, næstformand: John BH, kasserer: Helle, 

menige medlemmer: Leif og Dan.  

1. suppleant: Susanne F, 2. suppleant: Lis L. 

 

1.  Godkendelse af referat 

fra den 6.12.2021. 

 

 Hvordan går det med besøget på Tre Birke? – John BH, 

Lis og Søren kontakter dem (Henning L viser rundt).  

Helle, John BH og Claus sørger for indbetaling til AC-

klubben. 

Generalforsamlingen blev flyttet d. 31/1 pga. Corona. 

 

2.  Nyt til og fra ledelsen.  Beboer-/pårørende-rådet arbejder på at lave en aftenfest. 

 

3.  Økonomi orientering 

fra Claus. 

a) Skal brugerrådet 

finde en anden 

bank, hvis der  

er en, der ikke har så 

høje gebyrer?  

 

 Claus sagde til generalforsamlingen, han nok skal give 

besked, hvis han finder en bank med lavere gebyrer. 

Brugerrådet giver Claus bemyndigelse til dette. 

 

Skal der skiftes bank, skal dette dog godkendes af 

Generalforsamlingen. 

4.  Evaluere på nytårs-

kuren den 3.01.2022 

 

 Man kunne evt. indkøbe Cider næste gang? (drøftes til 

næste fællesmøde + spørge Hanne S.) 

Forslag om kåring af sjove episoder i AC (som tidligere år) 

– kan evt. laves af begge teams, som så begge læser op. 

 

5.  Nyt til og fra brugere 

og team A. 

 

 

 

 

 

 

- Kommer fuglene 

tilbage? 

- Hvis fuglene ikke 

kommer tilbage – 

hvad skal buret bruges 

til? 

- Skal buret fjernes/ 

nedrives? 

- Hvad er grunden til, 

at Banko er blevet til 

om eftermiddagen? 

 Kan der laves et jubilæums video? (50 år).  

Svar fra Hanne S: ”Hej Claus. Jeg synes at det er en 

super ide der er kommet op. Svaret må være, at det ikke er 

en mulighed. Det tager mange ressourcer at lave en video, 

og de ressourcer vil vi hellere bruge sammen med jer. I 

stedet bliver der lavet en masse andre fede ting til 

Bytoftens jubilæum”. 

 

Nej, der er ingen til at passe fuglene i ferier og weekender. 

 

Måske skal fugleburet rives ned. Der kommer en ude-uge 

senere, hvor den måske vil blive fjernet. 

 

 

 

 

Der var et ønske om, at det blev flyttet, for at flest muligt 

kunne være med. 
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- Hvad skal der ske af 

aktiviteter i jubilæum-

sugen 7/6 – 11/6? 

”Minde-cafe” i cafeteriet (den er lukket i uge 23) med 

fotos og tidl. ansatte, der fortæller om Bytoften i gamle 

dage – besøg af børnehave eller 0. klasse – lørdag åbent 

hus med musik, aktiviteter, mad og rundvisning, m.m. 

 

6.  Nyt til og fra brugere 

og team B.  

 

 Intet. 

7.  Informationspunkter: 

Forårs-salg den 15/3 

Ulla informerer 

omkring 

haveprojektet. 

Foredrag ved Jesper 

Sort den 10. februar – 

Charlotte/ Susanne. 

 

 Ikke aktuelt. 

8.  Blomsterhilsner og 

gaver. 

 

 Ingen. 

9.  Næste møde? Mandag 

den 28/3 

 

  

10.  Evt. 

 

 Jesper Tungelund spørger, om DOF må låne AC-klubbens 

iPads, indtil de får købt nogle selv. Brugerrådet siger ja til 

dette. 

Brugerrådet har tavshedspligt omkring, hvad der snakkes 

om til møderne. 

 

 

Referent: Søren S. 


